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KRAJEVNA SKUPNOST BESNICA 

Na hribu 7, Sp. Besnica 

4201 Zg. Besnica 

 

Številka: 1/2025 

Datum: 19. 2. 2025 

ZAPISNIK 

11. seje Sveta KS Besnica, ki je bila v ponedeljek, 3. 2. 2025, ob 20.00 v prostorih KS Besnica, na naslovu Na 

hribu 7, 4201 Zg. Besnica. 

Prisotni: Primož Bavdek, Petra Lotrič, Urška Tepuš, Rok Udir, Luka Pisovec, Andrej Fajfar. 

Opravičeno odsotni: / 

Predsednik Sveta KS Besnica je pozdravil vse navzoče. 

Predsedujoči je ugotovil, da je poleg njega prisotnih še 5 članov Sveta KS Besnica, zato je Svet KS Besnica 

sklepčen. 

Predsedujoči je predlagal v vabilu na sejo posredovan dnevni red seje.   

Sklep 1: Sprejme se predlagani dnevni red. Sklep je bil sprejet soglasno. 

 

DNEVNI RED:  

1. Potrditev zapisnika 10. seje Sveta KS Besnica,  

2. inventurni elaborat (poročilo o popisu s prilogo in sklep o likvidaciji popisnih razlik s prilogo ter vsa ostala 

dokumentacija, nastala pri popisu),  

3. sejnine 2025, 

4. poročilo o aktivnostih v KS Besnica, 

3. predlogi, pobude in vprašanja članov Sveta KS.   

 

K točki 1. Potrditev zapisnika 10. seje Sveta KS Besnica 

- Na zapisnik 10. seje Sveta KS Besnica ni bilo pripomb. 

Sklep 2: Potrdi se zapisnik 10. seje Sveta KS Besnica. Sklep je bil sprejet soglasno. 
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K točki 2. Inventurni elaborat (poročilo o popisu s prilogo in sklep o likvidaciji popisnih razlik s prilogo ter 

vsa ostala dokumentacija, nastala pri popisu) 

- Popis sredstev in obveznosti do virov sredstev za leto 2024 je opravila imenovana popisna komisija.  

Sklep 3: Sprejme se poročilo o popisu sredstev in obveznosti do virov sredstev za leto 2024. Sklep je bil sprejet 

soglasno. 

 

K točki 3. Sejnine 2025 

- Tudi v prihodnje se želimo člani Sveta KS Besnica odpovedati sejninam.  

Sklep 4: Člani Sveta KS Besnica se odpovedo sejninam za leto 2025. Sklep je bil sprejet soglasno.  

 

K točki 4. Poročilo o aktivnostih v KS Besnica 

- Pri novem mostu na Brsc se je na željo krajanov na ograjo namestila odsevna folija.  

- V teku je pobiranje soglasij za kanalizacijo na Pešnici. Po podpisu vseh služnostnih pogodb bo vložena 

vloga za pridobitev gradbenega dovoljenja.  

- Kupljeni so bili ECOdip zbiralniki, ki bodo spomladi vgrajeni v Novi vasi, hkrati z izgradnjo nove 

transformatorske postaje Šum.  

- Na cesto na Brsc se na ovinku proži kamenje, zato bo MOK namestila varovalne mreže.  

- Na željo krajanov so bile kupljene nove krajevne table za Brsc s hišnimi številkami.  

- Prejeli smo dopis krajana s Pešnice glede prestavitve električnega omrežja v zemljo. O problematiki je 

bil na MOK in Elektro Gorenjska ponovno poslan dopis s pozivom k aktivnem pristopu k izvedbi.   

- Krajan je na MOK vložil prošnjo za namestitev znaka za slepo ulico V Čepuljah. Na lokaciji bo 

nameščeno tudi cestno ogledalo.  

- Predsednik se je udeležil sestanka pri vodji Urada za gospodarske dejavnosti in promet in mu predstavil 

problematiko z njegovega področja v KS Besnica. Izpostavljeni so bili predvsem vodovod v Zabukovju, 

ureditev avtobusne postaje pri PŠ Besnica (v smeri Zgornje Besnice), ureditev uvoza in prestavitev 

električnega omrežja v zemljo na Pešnici ter ureditev avtobusne postaje v Novi vasi.  

- V Rakovici se je pojavila težava z novim ekološkim otokom, saj se tam v zabojnikih nabirajo odpadki, ki 

vanje ne sodijo, prav tako se ob otoku pojavljajo večje količine odpadkov. Naročene so kamere za nadzor 

nad odlaganjem odpadkov.  

 

K točki 5. Predlogi, pobude in vprašanja članov Sveta KS 

- Čistilna akcija bo 15. 3. 2025, vabljeni vsi krajani v čim večjem številu.  

- Pohod na Špičasti hrib bo 4. 5. 2025. Lepo vabljeni vsi krajani.  
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- Naročena je bila projektna dokumentacija »Gradnja hodnika za pešce na odseku Na Vidmu 14 do Nova 

vas«. Projekt je bil izglasovan v okviru participativnega proračuna za leti 2025 in 2026.  

- Prejeli smo predlog Zveze lovskih družin Gorenjske v zvezi z nadaljnjo uporabo strelišča v Struževem za 

treninge, izobraževanja in tekmovanja lovcev. Za strelsko aktivnost je bil izdelan tudi elaborat v vezi 

obremenjevanja okolja s hrupom, ki izkazuje, da strelišče v Struževem občanke in občane KS Besnica ne 

obremenjuje prekomerno s hrupom v dnevnem in večernem delu dneva. Ker je hrup manjši od 56 dBA, 

razlogov za nasprotovanje v omenjenih terminih ni. 

Sklep 5: V Svetu KS Besnica se strinjamo in podpiramo, da lovci-strelci še naprej uporabljajo strelišče v 

Struževem za svoje treninge/izobraževanja/tekmovanja v terminih, kot se je že tradicionalno uporabljalo: 

- v vsakem tekočem letu od 15. 3. do 31. 10., 

- znotraj omenjenih datumov pa vsak petek med 15.00 in 19.00 in eno soboto v letu za izvedbo 

izobraževanja/tekmovanja. Sklep je bil sprejet soglasno.  

- 17. 5. 2025 bodo v Besnici organizirane KR IGRE.   

 

Seja je bila zaključena ob 21.00.  

Zapisala: Predsednik Sveta KS Besnica 

Petra Lotrič Primož Bavdek 

 

Poslano: 

- člani Sveta KS, 

- župan MOK,  

- podžupan in podžupanja MOK,  

- KS.Kranj@kranj.si. 

 

Objavljeno: 

- www.besnica.net. 

http://www.besnica.net/
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